
1 

 

Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun 

 

Zápis č. 3/2019 
ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun, konaného dne 

24. 6. 2019 od 16:00 hodin ve velké zasedací místnosti Městského úřadu Beroun 

 

 

Přítomni:  

 

Členové komise:  Lenka Kuhar Daňhelová, Radek Dolejš, Jiří Filip, Mgr. Karolína 

Froňková, Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Bohumila Vokáčová   

Hosté:  Ing. Simona Boldi, Zdeněk Veselý, Ing. Pavla Dvořáková 

Omluveni:   MUDr. Kateřina Táborská, Ing. Martin Tuček, Mgr. Pavel Veselý 

 

Zapisovatel:   Ing. Pavla Dvořáková 

Ověřovatel zápisu:  Mgr. Karolína Froňková   

 

 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Informace o plnění usnesení z jednání zastupitelstva města a rady města 

4. Projednání dotačního programu na rok 2020/21 

5. Různé 

 

 

Jednání: 

 

 

K bodu 1 – Zahájení 

 

Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně Lenka Kuhar Daňhelová, která určila 

zapisovatelem Ing. Pavlu Dvořákovou a ověřovatelem zápisu Mgr. Karolínu Froňkovou. 

Předsedkyně uvítala všechny přítomné. 

 

 

K bodu 2 – Schválení programu jednání 

 

Předsedkyně komise představila program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném 

znění. 

 

Usnesení:   Komise pro kulturu a kulturní dotace schvaluje program jednání. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 3 - Informace o plnění usnesení z jednání zastupitelstva města a rady města 

 

Předsedkyně komise informovala o závěrech zastupitelstva a rady města, týkajících se 

působnosti komise: 
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INFORMACE ZE ZM BEROUN ZE DNE 24. 4. 2019 
 

Usnesení č. 15/2019 Informace o převzetí záštit v roce 2018 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informaci o převzetí záštit v roce 2018. 

Usnesení bylo přijato jednomyslně. 

 
INFORMACE Z RM BEROUN ZE DNE 29. 4. 2019 

 

215/15/RM/2019 Finanční dar města Beroun městu Dobřichovice na kulturní akci "Královský 

průvod 2019" 

I. Rada města souhlasí 

s uzavřením darovací smlouvy mezi městem Beroun jako dárcem a městem 

Dobřichovice, se sídlem Vítova 61, 252 29 Dobřichovice, IČ: 00241181, jako 

obdarovaným na finanční dar ve výši 20.000 Kč, určený na kulturní akci 

"Královský průvod 2019", v předloženém znění. 

II. Rada města ukládá 

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1. 1. zajistit uzavření darovací smlouvy s městem Dobřichovice. 

Termín: 15. 5. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

216/15/RM/2019 Žádost o záštitu starostky města Beroun nad koncertem Hornického 

smíšeného pěveckého sboru Kladno 

I. Rada města a starosta města souhlasí 

s poskytnutím Záštity starostky města Beroun nad koncertem Hornického 

smíšeného pěveckého sboru Kladno, jehož organizátorem je Společnost Josefa 

Antonína Seydla z.s., sídlem Seydlovo nám. 24/5, Beroun-Centrum, 266 01 

Beroun, IČ: 27009611, který se uskuteční dne 4. 5. 2019 v kostele sv. Jakuba 

v Berouně. 

II. Rada města ukládá 

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1. 1. zajistit zpracování a předání záštity nad koncertem Hornického smíšeného 

pěveckého sboru Kladno, jehož organizátorem je Společnost Josefa Antonína 

Seydla z.s., sídlem Seydlovo nám. 24/5, Beroun-Centrum, 266 0l Beroun, IČ: 

27009611, který se uskuteční dne 4. 5. 2019 v kostele sv. Jakuba v Berouně. 

Termín: 3. 5. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

217/15/RM/2019 Žádost o záštitu města Beroun nad celostátní konferencí Města budoucnosti 

2019 

I. Rada města souhlasí 

s poskytnutím Záštity města Beroun nad celostátní konferencí Města 

budoucnosti 2019, jejímž organizátorem je BONAFIDE GROUP, SE, 

Wolkerova 965/15, 160 00 Praha 6, IČ: 29040621, která se koná dne 30. září 

2019. 

II. Rada města ukládá 

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1. 1. zajistit zpracování a předání záštity nad celostátní konferencí Města 

budoucnosti 2019, jejímž organizátorem je BONAFIDE GROUP, SE, 
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Wolkerova 965/15, 160 00 Praha 6, IČ: 29040621, která se koná dne 30. září 

2019. 

Termín: 31. 5. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

INFORMACE Z RM BEROUN ZE DNE 15. 5. 2019 

 

250/16/RM/2019 Žádost o Záštitu starostky města Beroun nad akcí "Noc kostelů 2019" 

I. Rada města souhlasí 

s poskytnutím Záštity starostky města Beroun nad akcí "Noc kostelů 2019", 

konanou dne 24. 5. 2019, kterou pořádá Farní sbor Českobratrské církve 

evangelické v Berouně, IČ: 47512806, se sídlem 266 0l Beroun - Beroun-

Centrum, Husovo nám. 43/30. 

II. Rada města ukládá 

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1. 1. zajistit předání záštity nad uvedenou akcí. 

Termín: 24. 5. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

253/16/RM/2019 Žádost o záštitu starostky města Beroun nad akcí "Léto s Blaníkem 

v Berouně" 

I. Rada města a starosta města souhlasí 

s poskytnutím Záštity starostky města Beroun nad akcí "Léto s Blaníkem 

v Berouně", která se uskuteční v sobotu 6. 7. 2019 od 17. 00 hodin na Husově 

náměstí. Pořadatelem je rádio Blaník, poštovní přihrádka 8, 251 64 

Mnichovice. 

II. Rada města ukládá 

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1. 1. zajistit zpracování a předání záštity nad akcí "Léto s Blaníkem 

v Berouně", jejímž pořadatelem je rádio Blaník, poštovní přihrádka 8, 251 64 

Mnichovice, která se uskuteční v sobotu 6. 7. 2019 od 17. 00 hodin na Husově 

náměstí. 

Termín: 31. 5. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

254/16/RM/2019 Zápis ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun 

ze dne 10. 4. 2019 

I. Rada města bere na vědomí 

zápis ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun, 

které proběhlo dne 10. 4. 2019. 

Usnesení: Přijato 

 

255/16/RM/2019 Zpráva o činnosti Městského kulturního centra Beroun za rok 2018 

I. Rada města bere na vědomí 

zprávu ředitele MKC Beroun Zdeňka Veselého o činnosti této příspěvkové 

organizace v roce 2018. 

Usnesení: Přijato 
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INFORMACE Z RM BEROUN ZE DNE 29. 5. 2019 

 

269/17/RM/2019 Zpráva o použití dotací na kulturní činnost v roce 2018 

I. Rada města bere na vědomí 

zprávu o použití dotací na kulturní činnost v roce 2018 poskytnutých 

z rozpočtu města Beroun a doporučuje Zastupitelstvu města Beroun přijmout 

obdobné usnesení. 

II. Rada města ukládá 

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na 

jednání Zastupitelstva města Beroun. 

Termín: 14. 6. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

276/17/RM/2019 Úprava výše registračních poplatků Městské knihovny Beroun 

I. Rada města bere na vědomí 

úpravu výše registračních poplatků v Městské knihovně Beroun dle 

předloženého návrhu s účinností od l. 9. 2019. 

Usnesení: Přijato 

 

277/17/RM/2019 Schválení Dodatku č. 2 Zřizovací listiny Městské knihovny Beroun 

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města 

schválit Dodatek č. 2 Zřizovací listiny Městské knihovny Beroun s účinností od 

l. 7. 2019 v předloženém znění. 

Usnesení: Přijato 

 

INFORMACE Z RM BEROUN ZE DNE 12. 6. 2019 

 

312/18/RM/2019 Vyhodnocení žádostí o dotace na zájmovou činnost 

I. Rada města souhlasí 

s uzavřením veřejnoprávních smluv s žadateli o dotace na zájmovou činnost 

v roce 2019 a poskytnutím dotací v následujícím znění: 

1. Jana Daňková Skořepová, Na Medovně č.e. 0223, 266 01 Beroun - Město, na 

"Příměstský výtvarně - dramatický tábor", který bude realizován v období 5. - 8. 

8. 2019, ve výši 7.000,- Kč. 

2. Dobromysl, z.ú., IČ: 24198412, se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun, na 

"Muzikoterapie - brána k sobě", které budou realizovány v období 1. 9. - 31. 12. 

2019, ve výši 20.000,- Kč. 

3. Křesťanský klub, o.p.s., IČ: 47515121, se sídlem Seydlovo nám. 24, 266 01 

Beroun, na projekt "Vytváříme rodinu i ve druhém pololetí - výtvarné 

a rukodělné aktivity pro děti z rodin ohrožených sociálním vyloučením" konaný 

v období 1. 9. - 31. 12. 2019, ve výši 10.000,- Kč. 

4. Český svaz bojovníků za svobodu, IČ: 00442755, se sídlem U Kasáren 813, 266 

01 Beroun, na celoroční aktivitu "Celoroční činnost OV ČSBS Beroun", ve výši 

10.000,- Kč. 

5. Školní sportovní klub při 2. ZŠ, IČ: 47515520, se sídlem Preislerova 1335, 266 

01 Beroun na "Příměstský sportovní tábor", ve výši 12.000 Kč. 

II. Rada města nesouhlasí 

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s žadatelem o dotaci na zájmovou činnost 

v roce 2019 a tedy neposkytnout dotaci: 
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Svatojánci z.s., IČ: 03749193, se sídlem Hrádek 36, 342 01 Sušice, na 

"Příměstské tábory 2019". 

 

III. Rada města ukládá 

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1.1. zajistit uzavření veřejnoprávních smluv se subjekty, jimž byla tímto 

rozhodnutím rady města přidělena dotace na zájmovou činnost. 

Termín: 26. 6. 2019 

1.2. zajistit poskytnutí dotací subjektům, se kterými byla uzavřena 

veřejnoprávní smlouva. 

Termín: 10. 7. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

309/18/RM/2019 Nabídka projektu "Příběhy našich sousedů" 

 

I. Rada města souhlasí 

se zapojením do projektu "Příběhy našich sousedů"  v rozsahu 1 týmu 

a poskytnutím finančních prostředků k tomuto účelu ve výši 21.600,- 

Kč. Realizátorem projektu je firma Post Bellum, o.p.s., Štěpánská 704/61, 

Nové Město, 110 00 Praha 1, IČ: 26548526. 

II. Rada města ukládá 

1. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 

1.1. informovat společnost Post Bellum, o.p.s., Štěpánská 704/61, Nové Město, 

110 00 Praha 1, IČ: 26548526 o zapojení se města Beroun do projektu 

"Příběhy našich sousedů", a to v rozsahu 1 týmu. 

Termín: 30. 6. 2019 

Usnesení: Přijato 

 

Komise vzala usnesení na vědomí. 

 

Usnesení:  Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí informace z jednání 

zastupitelstva a rady města. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 4 – Projednání dotačního programu na rok 2020/21 

 

Ing. Simona Boldi seznámila přítomné členy komise se skutečností, že se v časovém 

horizontu letních měsíců připravuje změna Obecných zásad pro poskytování dotací z rozpočtu 

města Beroun (dále jen „Zásady“). Tudíž doporučuje dnes dotační program pouze projednat, 

ale jeho schválení ponechat až na příští zasedání komise, kdy bude jasné, zda-li se změna 

Zásad dotkne i dotačního programu. Změny Zásad by se měly týkat pouze procesního 

hlediska poskytování a vyúčtování dotací. 

Jiří Filip vznesl dotaz, zda současný systém poskytování a vyúčtování dotací funguje – 

požádal přítomné členy komise, kteří jsou v roli příjemců dotace, aby přednesli své 

zkušenosti. Lenka Kuhar Daňhelová zhodnotila proces poskytnutí dotace jakožto velmi 

jednoduchý a transparentně řešený. Ing. Simona Boldi uvedla, že vyúčtování dotací 

poskytnutých v roce 2018 z dotačního programu bylo provedeno. Realizace projektů proběhla 

velmi uspokojivě. Pouze jedna dotace nebyla ze strany příjemce přijata z důvodu odmítnutí 

hlavního interpreta. Karolína Froňková na základě zkušenosti s Evropskými dotačními 

programy za velmi přínosné považuje zpětné hodnocení akce a navrhla zařadit jej do 
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vyúčtování dotace. Z další diskuze se členové komise shodli na tom, že by se jednalo 

o formulář zasílaný emailem mimo proces závěrečného vyúčtování dotace.  

Mgr. Bohumila Vokáčová doplnila, zda nezrealizovat pravidelné setkávání poskytovatele se 

zástupci příjemců dotací pro získání zpětné vazby. Mgr. Ivan Kůs vyjádřil souhlas s touto 

myšlenkou a doplnil, že taková osobní setkání s poskytovateli služeb již uskutečňuje MKC 

a navrhuje, že by se do těchto aktivit mělo zapojit především město. Dále dal ke zvážení, že 

by si každý člen komise mohl dát pod patronát konkrétní projekty a ty navštěvovat. Mgr. 

Bohumila Vokáčová pokračovala v diskuzi se zmínkou „průzkumu mínění poskytovatelů 

služeb“ realizovaného pro MKC s tím, že by bylo vhodné znát závěry průzkumu. Ing Simona 

Boldi odvětila, že se jedná o interní materiál pro potřeby MKC. Lenka Kuhar Daňhelová 

přislíbila, že se s panem ředitelem MKC na téma tohoto průzkumu pobaví a s výsledky 

jednání členy komise seznámí při příštím zasedání. 

Radek Dolejš dal do diskuze otázku, zda nezpřísnit podmínky poskytování dotací pro 

organizace zřizované středočeským krajem, a to vzhledem ke skutečnosti, že jsou příjemci 

finančních příspěvků od kraje. Lenka Kuhar Daňhelová a Jiří Filip shodně reagovali, že 

tyto subjekty mají sice finanční příspěvky od kraje, ale tyto příspěvky jsou určeny pouze na 

provoz organizace. 

Mgr. Bohumila Vokáčová dále navrhla, zda by nebylo možné ponechat nějakou možnost 

„obrany“ pro případy, kdy žadatel o dotaci se cítí poškozen bodovým hodnocením. Lenka 

Kuhar Daňhelová na to konto připomněla, že dotace není nároková a že existuje dostatek 

dalších možností např. individuální dotace, příspěvky od jiných subjektů. Ing. Simona Boldi 

doplnila, že umožnění odvolání k výsledku bodového hodnocení by celý proces poskytnutí 

dotace administrativně nepřiměřeně zatěžovalo a prodlužovalo. 

Dále se na návrh Radka Dolejše komise shodla na doporučení navýšení rozpočtu pro další 

rozpočtový rok, a to s přihlédnutím k navyšování nákladů akcí a faktu, že se zapojuje stále 

více poskytovatelů služeb. 

 

Usnesení:    Komise pro kulturu a kulturní dotace doporučuje radě města při přípravě 

rozpočtu města na rok 2020 navýšit položku „3666 dotace na kulturní činnost“ 

minimálně o 20 % z důvodu navýšení poskytovatelů dotace a objektivnímu 

navyšování nákladů. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

Usnesení:    Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí současné znění dotačního 

programu s tím, že v rámci následného zasedání kulturní komise plánovaného 

na září 2019 dotační program dá v soulad s aktualizací Zásad. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace ukládá Karolíně Froňkové připravit návrh 

dotazníku sloužícímu pro zpětné vyhodnocení projektu/akce a tento návrh 

pošle emailem všem členům komise k případným připomínkám. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 5 – Různé 

 

V rámci tohoto bodu byl vyzván ředitel MKC Zdeněk Veselý, aby seznámil členy komise 

s výsledky auditu MKC. Zdeněk Veselý oznámil, že audit provedla interní auditorka Bc. 
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Alena Knollová a dále odcitoval závěrečné statě auditní zprávy vypovídající o tom, že 

účetnictví MKC je v pořádku. Dále uvedl, že při minulém zasedání kulturní komise někteří 

členové komise žádali detailní rozpracování rozpočtu MKC. Na tento požadavek ředitel MKC 

reagoval citací několika vět ze zřizovací listiny, které říkají, že pro splnění takového 

požadavku je nutné vydat písemný pokyn Rady města Beroun. Jiří Filip uvedl, že se jeho 

požadavek týká rozklíčování a struktury ztrátové položky. Lenka Kuhar Daňhelová členům 

komise připomněla, že smyslem kulturní komise není provádět finanční kontrolu, ale zabývat 

se strukturou a kvalitou pořádaných kulturních akcí. Mgr. Ivan Kůs se obrátil na Zdeňka 

Veselého s tím, zda by situace mohla být vyřešena s panem Filipem při jejich osobním 

setkání. Dále proběhlo hlasování členů komise. 

 

Usnesení:    Komise pro kulturu a kulturní dotace doporučuje radě města zmocnit ředitele 

MKC k předložení položkového vyúčtování hospodaření MKC za rok 2018. 

Hlasování: 4 pro – 1 proti – 1 zdržel se 

  Usnesení nebylo schváleno. 

 

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí informaci ředitele MKC 

Zdeňka Veselého k auditu MKC. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

Mgr. Ivan Kůs požádal ředitele MKC o krátké zhodnocení Berounských hradeb. Zdeněk 

Veselý zhodnotil akci vesměs kladně až na počasí, které nelze ovlivnit. Dále potvrdil, že 

myšlenka Barrandova náměstí je skvělá. Lenka Kuhar Daňhelová zmínila, zda by bylo 

možné Barrandovo náměstí zapůjčovat i ostatním poskytovatelům služeb. Z.Veselý uvedl, že 

se již tak děje (ke dni konání komise eviduje 2 žádosti). 

 

Mgr. Ivan Kůs podal informaci k akci „Talichův Beroun“, pozval přítomné na Dechové 

odpoledne na Sídlišti, informoval o konání zastupitelstva města dne 26. 6. 2019 od 15. hodin, 

pochválil akci Evropských básníků na živo a koncert Slavoše.  

 

Ing. Simona Boldi připomněla, že do konce června 2019 lze podávat nominace na Cenu 

města Beroun. 

 

Dále proběhla diskuze nad akcemi Letorosty a Rockové čáry. Rockové čáry byly z hlediska 

návštěvnosti velmi kladně hodnoceny. Závěrem diskuze bylo doporučení tyto nákladnější 

projekty více sledovat. 

 

Lenka Kuhar Daňhelová seznámila přítomné s nedávno uskutečněnou návštěvou cca 50 

Slovinců. Tito evangeličtí duchovní nabídli přivést ze Slovinska do Berouna výstavu obrazů. 

Předsedkyně komise navrhuje její umístnění do Duslovy vily nebo Jiné kávy. Časové hledisko 

– rok 2020, nutno vydiskutovat konkrétní podmínky, zejména pojištění obrazů. 

 

Mgr. Bohumila Vokáčová vznesla pochvalu k vystoupení dětí T.Dudové. S vyzdvihnutím 

představení se přidala i Lenka Kuhar Daňhelová, a to směrem k ZUŠ Dr. Lidinské a jejich 

právě odehranému muzikálu.  

 

Na závěr byla diskutována rekonstrukce městské knihovny.  
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Po vyčerpání programu bylo jednání ukončeno v 18:30 hodin. Termín dalšího jednání 

prozatím nebyl stanoven.  

 

 

Zapsala:  Ing. Pavla Dvořáková  ……………………………………….. 

 

Ověřil:   Mgr. Karolína Froňková ……………………………………….. 

 

Předsedkyně komise:  Lenka Kuhar Daňhelová ……………………………………….. 

 


